
Lejre 06.02.2022 

 

Dagsorden d. 06.02.2022 

Bestyrelsesmøde Rynkebjerggårdsvej 3 til 59. 

Tilstede: Inger, Iben, Marita og Susie 

Referent: Susie 

Mødet blev afholdt på Zoom. 

 

Pkt. 1 

Godkendelse af referat fra d.09.01.22 

Beslutning: Godkendt. 

 

Pkt.2 

Beboermøde 03.03.22 

Beslutning: 

Bestyrelsen møder i Felix kl. 18.30 og stiller stole op. 

Iben henter nøgle. 

Bestyrelsens forslag til beboermødet d. 03.03.22 – hvis ikke andre fra foreningen melder sig. 

Mødeleder: Susie 

Referent: Iben 

Stemmetæller/udvalg: Inger + en person yderligere. 

Birgitte tager stemmesedler + blyanter med. 

Medbringer liste med husnumre og to farvede stemmekort (til afstemninger ved håndsoprækning) 

til hvert nummer der møder op – og noterer og uddeler kortene til medlemmerne når de 

ankommer: Inger 

Pkt. 4 på dagsordene til beboermødet er valg af formand – det deler vi op i to – skal beboermødet 

vælge formand - eller skal den kommende bestyrelsen konstituere sig selv?  

Inger og Iben er ikke på valg, da de er valgt for 2 år. 



De øvrige bestyrelsesmedlemmer er på valg. D.d. er der to bestyrelsesmedlemmer der ikke 

modtager genvalg. Derfor opfordres foreningens medlemmer til at overveje at stille op til valg. 

 

Pkt. 3 

Er der ny dato for møde med Birgitte og SC? 

Beslutning: Inger spørger Birgitte 

 

Pkt. 4 

(Overført fra 09.01.22) Husorden kigges igennem inden beboermødet i marts, mulige 

revisionspunkter udvælges til afstemning. 

Beslutning: Alle bestyrelsesmedlemmer kigger husordenen igennem inden næste 

bestyrelsesmøde 

Beslutning 06.02.22: Punktet udsættes til efteråret 2022 

 

Pkt. 5 

(Overført fra 09.01.22) Opdatering vedr. ladestandere 

Beslutning: Anders afventer kontakt med Bent Gordon fra MNV vedr. ansøgning om økonomiske 

midler. Vi arbejder videre på en afklaring, Anders er tovholder på sagen. Vi ved endnu ikke hvor 

sagen står i forhold til byggesagen, der er stadigvæk en del uafklarede ting i den samlede sag. 

Bestyrelsens holdning er, at hvis bygherren har forsømt at leve op til sin aftale, skal vi ikke 

yderligere belastes økonomisk.  

Beslutning 06.02.22: Punktet tages op igen på næste bestyrelsesmøde i marts.  

 

Pkt. 6 

(Overført fra 09.01.22) Hvis der er forskellige ønsker naboer imellem vedr. have og hæk, hvilke 

muligheder er der for at løse en sådan uenighed? Dette bringes op, da Grethe i nr. 39 ikke ønsker 

at benytte sig af muligheden for at etablere yderligere have. Grethe er blevet orienteret om, at det 

er muligt at vælge have fra, og at de to naboer selv tager ansvaret for etablering og pasning af 

egne haver uden Grethes medvirken. Det viser sig ikke at være tilfældet, derfor trækkes ordlyden 

af orienteringen til Grethe tilbage. Susie giver Grethe besked – og beklager naturligvis.  

Beslutning: Susie laver et overblik over vores beslutninger vedr. have og hæk, undersøger øvrige 

almene regler. Bestyrelsen arbejde videre med det principelle i forhold til etablering af haver, 

hvis der er forskellige ønsker naboer imellem.  



Susies inspirationsoplæg er sendt til bestyrelsen. 

Beslutning 06.02.22: Punktet blev ikke behandlet, udsættes til bestyrelsesmødet i marts, Vi 

afventer et møde med SC og Birgitte. 

 

Pkt. 7 

(Overført fra 09.01.22) Arbejdsgruppernes videre arbejde. (hvor meget skal vi have klar til 

beboermøde?) 

Beslutning: Indendørsgruppen (Inger): Der er et forslag om, at der laves en video med 

gennemgang af teknikken. Alle huses teknik er dog ikke ens. Gruppen arbejder videre med 

forslaget. 

Havegruppen (Joan):  Der har ikke været aktivitet i løbet af vinteren, men Joan samler gruppen 

inden længe. Gruppen skal bla. Arbejde med de punkter der ikke kunne stemmes om til vores 

forrige beboermøde (se referatet fra beboermødet).  

Fællesgruppen (Iben): Der er endnu ikke sikret stabil belysning på p-plads og stier, det arbejdes 

der videre med, det er et pkt. i byggesagen.  

Kommunegruppe (Marita): Vi afventer en tilbagemelding fra Birgittes møde med lejre 

kommune. Går sammen med fællesgruppen 

På næste bestyrelsesmøde besluttes det om/hvad der skal med på beboermødet 

Beslutning 06.02.22: Der blev ikke taget beslutninger vedr. punkter til beboermødet. Dog 

orienterede Iben om en henvendelse fra nabogrundejerforeningen. De sender os det brev som de 

agter at sende til kommunen vedr. telemasten. Vi har mulighed for at bidrage med vores oplevelse 

af hvilke gener telemasten har for vores bebyggelse.  

 

 

 

 

 

 

 


